

VALERYD LEGENDSCUP SWEDEN

Nyhetsbrev 2.

23 mars 2020

Vi försöker hänga med!!

Hej igen,

Som ni märker så har vi ställt in nu testet den 13 april och det ha fler anledningar till det beslutet, bl.a. **DET ÄR INTE ABSOLUT NÖDVÄNDIG FÖR NÅGON AV OSS!** Det finns ingen anledning att utsätta oss själva, ban ägaren, er och funktionärer för onödiga risk. Risk finns det för fler tolkningar av det vi gör och dålig reklam för samma grupper är också en risk även sponsorerna! Vi anse det bättre att satsa på tävlingar som än så länge gå enligt planer som publikfri, under Maj.

För att underlätta så skjuta vi på framtiden, betalningar av startavgifterna som finns ute till den 27 april (vi betala vidare i tid ändå) Det finns en plan B om en del tävlingar inte kan genomföras, riskzon här är allt före midsommar kan man säga. Vi har 2 idéer hur vi ska lösa 2 heat + ett komplett race dag med allt - innebär att vi tappa max 2 race i serien, därför kommer allt som är förfakturerat att utnyttjas (ev. de som har betalt hela säsongen kommer att få tillbaka för ett event.)

Det är viktig för oss att ni känna er trygg med vår hantering av situationen och givetvis att vi följa utvecklingen, krävs det nya beslut så ta vi dem då också. Detta ge oss 5 veckor till och säkert en ny syn på saker. Vi hoppas att ni har klarat er allihop och vi kan fortsätter gör det vi tycker är roligt

KÖR LEGENDS!!

Stay safe!

Sköta om er

Mike och Johan.